

**Latham Pool Products, Inc. Canada**  
**LIFETIME LIMITED POLYMER PANEL TRANSFERABLE WARRANTY**

*Latham Pool Products, Inc.* warrants to the original retail consumer purchaser and to a one time subsequent purchaser to whom this warranty is transferred, for as long as either shall own the same, that if a Latham Polymer Wall Panel shall fail due to a manufacturing defect, and the panel is part of a complete Latham Polymer Pool System, including walls, braces, coping, step and liner, and the purchase has been registered within thirty (30) days of installation either by completing, signing and returning the attached warranty card to *Latham Pool Products, Inc.* or through our Web site at [www.yourpoolwarranty.com](http://www.yourpoolwarranty.com), *Latham Pool Products, Inc.* will either repair any such defect or supply a new panel F.O.B. Brantford, ON. This warranty shall be void unless the attached card or electronic registration has been completed and sent to *Latham Pool Products, Inc.* within thirty (30) days of installation. Latham reserves the right to substitute similar or like replacement panels/parts as required.

*Latham Pool Products, Inc.* swimming pool panels are intended for use in inground residential swimming pools only. The purchaser must make any claim for warranty coverage as instructed on the reverse side of this warranty. The purchaser may be required to have the product inspected by an installer and/or provide photographic representation of the defective portion of the wall panel. Upon inspection of all related reports and/or photographs, the purchaser will be informed as soon as possible as to the disposition of the claim.

This warranty relates only to manufacturing defects and does not cover discoloration, damage or failure resulting from other causes, including, but not limited to, acts of God, misuse or abuse, improper maintenance, accident, consumer negligence, design alteration, fire, ice, exposure to excessive heat or cold, water loss, improper assembly, installation, and the use of improper backfill materials/media. **IMPORTANT:** Polymer materials should not be exposed to UV light for excessive periods of time. Front/Back of the pool panels should be covered (tarp) if exposure to UV light is going to be greater than one week.

*Latham Pool Products, Inc.* shall not be responsible for labor charges or any additional costs from related damage that may occur. *Latham Pool Products, Inc.* shall not be responsible for the cost of removal or replacement of the product under warranty, nor for any other expenses or damages that might be incurred as the result of such removal or replacement.

ANY IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO, THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, ARE HEREBY LIMITED TO THE DURATION OF THIS WRITTEN WARRANTY. SOME STATES, TERRITORIES, AND PROVINCES DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY LASTS, SO THE ABOVE LIMITATION MAY NOT APPLY TO YOU.

UNDER NO CIRCUMSTANCES SHALL *Latham Pool Products, Inc.*, BE LIABLE FOR SPECIAL, INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES OR ANY NATURE OR KIND, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, ANY DAMAGES FOR LOSS OF USE OF POOL, INJURY TO, OR DEATH OF, ANY PERSON, OR DAMAGE TO PROPERTY, AND ANY CLAIMS THEREFORE ARE HEREBY SPECIFICALLY DISCLAIMED AND EXCLUDED. SOME STATES, TERRITORIES, AND PROVINCES DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OR LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATION OR EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU.

This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights which vary from state to state, territory to territory and province to province.

No representative of *Latham Pool Products, Inc.* or any of its agents, distributors, or dealers has any authority to alter in any manner the terms of this warranty. Your dealer, builder or contractor is an independent business owner and not an employee of *Latham Pool Products, Inc.* *Latham Pool Products, Inc.*, is not responsible for any undertaking, representation or warranty by any other person beyond those expressly set forth in this warranty certificate.

The term of this warranty shall not create or extend any statute of limitations or other time limitation of any kind.

By registering this warranty, you confirm you have read and understand the conditions of this warranty.

*Latham Pool Products, Inc.*  
 383 Elgin Street  
 Brantford, ON N35 7P5  
 888-MYPOOL2 (888-697-6652)

**Register your warranty at [www.yourpoolwarranty.com](http://www.yourpoolwarranty.com)**

LB5206F.13

Rev. 5/13 cf

**WARRANTY REGISTRATION – Latham Pool Products, Inc.      ENREGISTREMENT DE GRANTIE - Latham Pool Products, Inc.**

Warranty shall be void unless this card is completed, signed and returned within thirty (30) days.

La garantie n'entre en vigueur qu'à condition que cette carte soit complétée, signée et envoyée dans les trente (30) jours.

_____ PURCHASER'S NAME / NOM DE L'ACHETEUR	_____ POOL MODEL & SIZE / MODÈLE ET DIMENSIONS DE LA PISCINE	<b>IMPORTANT! PLEASE READ AND SIGN</b> I have received and reviewed the Latham Pool Products, Inc. Owner's Operating and Safety information package.  <b>IMPORTANT! VEUILLEZ LIRE ET SIGNER</b> J'ai reçu et examiné "les documents de l'utilisateur" de Latham Pool Products, Inc. portant sur l'utilisation et la sécurité de la couverture sécurité.
_____ ADDRESS / ADRESSE	_____ STOCK NO. / No DE STOCK	
_____ CITY, STATE/PROV & ZIP/POSTAL CODE / VILLE, PROV, CODE POSTAL	_____ SERIAL NO. / No DE SÉRIE	
_____ PURCHASED FROM / NUM DU MAGASIN	_____ DATE INSTALLED / DATE D'INSTALLATION	
_____ ADDRESS / ADRESSE	INSTALLED BY (check one) / Couverture installée par (cocher one case) <input type="checkbox"/> Dealer <input type="checkbox"/> Consumer Purchase Détailant      Acheteur consommateur  <input type="checkbox"/> Private Installer Installateur privé	_____ OWNER'S SIGNATURE / SIGNATURE DE PROPRIÉTAIRE  _____ DATE

**Latham Pool Products, Inc. Canada**  
**GARANTIE À VIE TRANSFÉRABLE SUR LES MURS DE PISCINE POLYMÈRE**

Latham Pool Products, Inc. garantit au premier acheteur et au second propriétaire uniquement que si un panneau de piscine polymère présente un défaut, et que la carte de garantie ci-jointe a été remplie, signée et renvoyée à Latham Pool Products, Inc. ou par l'intermédiaire de notre site web à l'adresse [www.yourpoolwarranty.com](http://www.yourpoolwarranty.com). Dans les trente (30) jours suivant la date d'achat, Latham Pool Products, Inc. remplacera le panneau défectueux, f. à b. Brantford, Ontario. Cette garantie n'est applicable que si la carte de garantie ci-jointe ou le demande d'enregistrement électronique a été complétée et envoyée à Latham Pool Products, Inc. dans les trente (30) jours suivant la date d'achat.

L'acheteur peut être requis d'avoir le produit inspecté par un installateur et/ou fournir des photographies représentative de la partie défectueuse du panneau. Suite à l'inspection de tout les documents et/ou photographies soumis, l'acheteur sera informé dans les plus brefs délais de la conclusion de la réclamation.

Cette garantie couvre uniquement les défauts de manufacture et ne couvre pas la décoloration, les dommages ou défaut résultant d'une autre cause incluant, mais ne s'y limitant pas à des catastrophes naturelles, d'une mauvaise utilisation ou d'abus, d'un mauvais entretien, d'accident, de la négligence du consommateur, de la modification du plan original de panneau, feu, glace, une exposition excessive à la chaleur ou au froid, la perte d'eau, un mauvais assemblage ou installation, et l'utilisation de mauvais matériaux pour le remblai. IMPORTANT: Les matériaux de polymère ne doivent pas être exposés de longue période à la lumière UV. Le devant et derrière des panneaux de piscine doivent être couverts si l'exposition à la lumière UV excède une durée de 7 jours.

Latham Pool Products, Inc. n'est pas responsable du règlement des frais de main-d'œuvre ni des frais supplémentaires résultant de tout autres dégâts éventuel apparenté. Latham Pool Products, Inc. n'est pas responsable des frais d'un enlèvement pour remplacement du produit sous garantie, ni aucunes dépenses ou aucuns dommages qui pourrait résulter du retrait ou du remplacement du produit.

TOUTE GARANTIE IMPLICITE COMPRENANT, MAIS SANS S'Y LIMITER, LES GARANTIES IMPLICITES DE VALEUR MARCHANDE ET DE CONFORMITÉ À DES FINS PARTICULIERS SE LIMITENT PAR LA PRÉSENTE À LA DURÉE DE CETTE GARANTIE ÉCRITE. CERTAINES PROVINCES OU TERRITOIRES NE PERMETTENT AUCUNE LIMITATION SUR LA DURÉE D'UNE GARANTIE IMPLICITE, ET LA RESTRICTION CI-DESSUS PEUT DONC NE PAS VOUS CONCERNER.

LATHAM POOL PRODUCTS DÉCLINE TOUTE RESPONSABILITÉ EN MATIÈRE DE DOMMAGES SPÉCIAUX, DIRECTS OU INDIRECTS, Y COMPRIS ENTRE AUTRES DOMMAGE OU TOUTE NATURE OU SORTE LIÉ À LA NON-UTILISATION DE LA PISCINE, À DES BLESSURES CORPORELLES AU DÉCÈS D'UNE PERSONNE OU À DES DÉGÂTS MATÉRIELS. TOUTES RÉCLAMATIONS DE CET ORDRE SERONT SYSTÉMATIQUEMENT REFUSÉES. CERTAINES PROVINCES OU TERRITOIRES NE PERMETTENT AUCUNES EXCLUSIONS OU RESTRICTIONS DES DOMMAGE SPÉCIAUX, DIRECT OU INDIRECTS; LES RESTRICTIONS PRÉCITÉES PEUVENT DONC NE PAS VOUS CONCERNER.

Cette garantie vous confère des droits juridiques spécifiques et vous pouvez bénéficier de d'autres droits qui peuvent varier d'une province ou d'un territoire à l'autre.

Aucun représentant, agent, distributeur ni détaillant des produits Latham Pool Products, Inc. n'a le pouvoir de modifier les conditions de la présent garantie de quelque manière que ce soit. Latham Pool Products, Inc. décline toute responsabilité à l'égard de quiconque ayant fait acte d'engagement, de représentation ou de garantie en dehors des termes explicites du présent certificat de garantie.

Les termes de cette garantie ne créent ni ne prolongent en aucun cas les lois de prescription ou tout autres délais. En enregistrant cette garantie vous confirmez l'avoir lu et compris les conditions de cette garantie.

Latham Pool Products, Inc.  
383 Elgin Street  
Brantford, ON N35 7P5  
888-MYPOOL2 (888-697-6652)

**Enregistrez votre garantie à [www.yourpoolwarranty.com](http://www.yourpoolwarranty.com)**

AD5206F.13

04/13 cf

Place  
Stamp  
Here

**Latham Pool Products, Inc.**  
**383 Elgin Street**  
**Brantford, ON N35 7P5**